
Referat af bestyrelsesmøde på Dideriks den 25.05.2024 kl. 17.00. 

Afbud fra Kirsten og Pia. 

1. Referat godkendt og videresendt. 
2. Gensidig orientering. 

Trøjer til de nye bestyrelsesmedlemmer og de tre personer der står for 
musikugen er bestilt samt bluser. 
Flag bestilt og er klar til strandrensning/arbejdsdag. 
Der mangler stadig taler til Sct. Hans, emner diskuteret måske Kasper 
Flygare. Kirsten står for bemanding til Sct. Hans og Kjeld deltager i 
planlægning. Norsk skoleorkester kommer og spiller, heksene kommer og 
danser og Jylkattana er så klar. 
Lotte får Simon til at tjekke vores anlæg og indkøbe det manglende udstyr. 
Rie indhenter tilbud om ny beklædning til infoskilte. 
Gitte har talt med Elsebeth om at etablere en grillplads der hvor 
kajakhuset står nu. 
Der er ansøgt om alkoholbevilling samt bevilling til at afholde 
musikarrangementer hen over sommeren. Rene skriver til Jytte vedr. 
betaling for Rådstuen. Bogby udstiller gratis men er der andre udstillere 
betales halv pris. 

3. Økonomi. 
Rene orienterede om at regningen vedr. renovering af scenen er blevet en 
smule dyrere, da der var en del ud over taget der skulle skiftes. Der blev 
besluttet at male bagsiden af skuret/scenen grå da bagbo gerne så en 
anden farve hvis vi valgte at fælde morbærtræet. Økonomien ser stadig fin 
ud. Mobilepay hedder Wipps fremover, der betales 0,99% af hver betaling 
til gengæld slipper vi for gebyr på 49,00 kr. pr. mdr. Rene har oprettet ny 
side på Wipps hvor vi kan logge ind med Mit-Id plus nyt nr. til 
tirsdagsmarkedet 19833. 

4. Samarbejde med BRK. 
Stine orienterede om at badebroen er sat op, bruser virker ikke samt 
undersøge hvornår man går i gang med trappen. 

5. Musikfestival. 
Ole startede mødet med at orientere om at der var bestilt musik for ca. 
80.000 kr. Plakater med QR kode bliver printet og ophængt rundt om i 
byen. Derudover bliver der reklameret i denne uges Bornholm. Kontrakter 



til musikere kommer senere. Derudover havde gruppe overvejet at flytte 
musikfestivalen hvilket ikke var endeligt besluttet. 

6. Drøftelse om udsendelse af reklame via foreningens mail. 
Der vil ikke blive sendt reklame ud på foreningens mail for de 
erhvervsdrivende, da det vil blive for omfattende. Der vil fremover kun blive 
reklameret for ikke kommercielle formål. 

7. Drøftelse af medlemskab hos Cirkusbygningen. 
Vil gerne være medlem af cirkusbygningen men på lige vilkår. Rie tager 
kontakt. 
 
Næste møde blev ikke aftalt men Rie indkalder hvis der er ting der skal 
drøftet i forbindelse med Musikfestival. 
 
God sommer til alle. 
 
Ref: Linda Metzsch 


